
 

 

 

1. Nyt fra formanden 

- Gitte og Suzanne har haft møde med Philip vedr. elevkørsel. Det 

er blevet besluttet, at der laves en analyse af elevkørsel i hele 

Kolding kommune. Dette kan have lange udsigter, men vi håber 

at analysen peger mod en mere effektiv og ordentlig elevkørsel. 

Ved akut opståede behov må skolen få dette løst til barnets bed-

ste.  

2. Forældrehenvendelser 

- Ingen forældrehenvendelser. Der er et ønske om, at slå et slag for 

bestyrelsesarbejdet og hvordan man som forældre kan bruge be-

styrelsen. Ideforslag: At få billeder, af bestyrelsen, hængt op på 

gangene.  

3. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 

- Nye teams og klasser er sat og der skal laves overlevering af bør-

nene. 

- Vi har modtaget 3 nye studerende, hvoraf en studerende er kom-

met i børnehuset og de andre 2 er på indskolingsgangen. 

- Vi modtager to nye medarbejdere fra akutklassen som starter ef-

ter sommerferien. Dog har en af medarbejderne fået nyt arbejde. 

Ledelsen søger den bedst mulige løsning efter sommerferien.  

4. Nyt fra ledelse 

a. Skoleårets planlægning – orientering 
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Der serveres et stykke sommersmørrebrød. 
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  Side 2 

 

- Vi får en fase børn og en fase ung som Anders og Suzanne står 

for. Henrik skal bl.a. varetage Slusen, Co-teaching osv. Det bety-

der at vi flytter lidt rundt således, at fase børn og ung bliver mere 

sammenhængende.  

- Frank er på uddannelse som ejedomsteknikker og derfor er Mo-

gens i huset. 

- Vi sætter fokus på co-teaching. 6 medarbejdere sendes afsted fra 

januar.  

b. Økonomi 

- Vi har et lille merforbrug.  

5. Gennemgang af årsberetning – se medsendte bilag 

- Denne gennemgås.  

6. Første forældremøde i august 

a. Orientering fra skolen 

- Kort orientering omkring  

b. Orientering fra bestyrelsen  

- Gitte kontakter bestyrelsesmedlemmer for at følge op på om der 

stadig ønskes deltagelse efter sommerferien.  

7. Fælles lege/hyggedag i d. 9-9-2023 

a. Status  

- Plan gennemgås og skolen forlænger juleferien frem til d. 3. ja-

nuar, men hvis der er behov for pasning så skal vi tilbyde det. Da-

gen er fra 9-13.  

8. Visioner/indsatsområder i næste skoleår? 

- Vi holder politikkerne op på elevkørsel 

- Vi følger op på principperne  

9. Punkter til næste gang. 

- Første møde ligger tirsdag d. 5. september fra 17.00-19.00 

- Årshjulet gennemgås 

- Økonomi overblik 

- Principper 

- Konstituering af ny bestyrelse  

- Co-teaching 

- Neuropsykologi  

 

Henrik B. Lauridsen, 

Skoleleder. 


